

**DANCE CONCENTRATION
STUDIO DE DANSE IMPERIUM**



Who are we? Studio de danse Imperium opened its doors in July 2013. Since then, the school has grown steadily. The studio is known for offering incomparable training in a warm and friendly environment, as well as for its instructors who are highly qualified in their respective dance styles and dedicated to their students' success. The studio consists of six dance rooms that are equipped with special flooring for all types of dance. To view our videos or for more information about our studio, please visit our website at <http://www.danseimperium.com>.

General description of the program: The primary goal of the Dance Concentration offered at Studio de danse Imperium is to train dancers to become versatile in many styles. Training will be provided by qualified Studio de danse Imperium instructors: we want to provide students with an enriching experience. The dancers will train throughout the year and perform several numbers in the Studio de danse Imperium year-end show. They may also participate in a competition: this decision will be made during the season.

Courses offered

Over the course of the year, students in the Dance Concentration will explore various dance styles and other activities that will be beneficial to their physical development and overall health: Ballet, Tap, Contemporary, Lyrical, Jazz, Hip Hop (and street styles), Musical Theater/Broadway, Physical fitness, Choreography workshops, Flexibility, Improvisation, Jumps, Turns and Pirouettes, Yoga and more.

Eligibility for the Dance Concentration: Students who wish to take part in the Sport Concentration program must maintain good grades. For more information, please contact John Rennie High School at sport-etudes@lbpearson.ca or École Secondaire Des Sources at sport-etudes.esds@csmc.qc.ca. Students with little to significant dance experience are invited to audition for the program. Please communicate with us at info@danseimperium.com or at 514-683-2800 to get more information.

Mandatory clothing (not included in the cost of the Dance Concentration):

- Ballet slippers, light pink tights
- Leotard(s) / Tee shirts for boys
- Leggings/shorts
- Black tap shoes
- Clean indoor running shoes, sport clothing (leggings, shorts, long or short-sleeved shirts, etc.).

Total cost of the Dance Concentration:

- \$3,575 taxes included
 - o Approximately 150 days of dance
 - o 3 hours per day at Studio de danse Imperium
 - o Dance costumes for the year-end show (one costume per style performed). You may keep these costumes after the show.

Useful information

- The total cost of the program does not include bus transportation from the school to the dance studio. This cost will be charged to you by the school (around \$700).
- Parents must pick up their children at Studio de danse Imperium every day between 4:00 and 5:00 pm.
- The program will be offered only if a minimum of 10 dancers are registered.
- Studio de danse Imperium is located at 1430 Hymus Boulevard, Dorval (H9P 1J6); the studio is 12 minutes by car from John Rennie High School.
- You are welcome to visit the studio before making a decision. Please contact us to schedule an appointment.

We look forward to meeting you!

Christine Langston and Véronique Sévigny-Leclerc, Directors,

Studio de danse Imperium 1430 Hymus Boulevard, Dorval (H9P 1J6)

info@danseimperium.com – (514) 683-2800 – www.danseimperium.com

CONCENTRATION DE DANSE
STUDIO DE DANSE IMPERIUM



Qui sommes-nous? Le Studio de danse Imperium a ouvert ses portes en juillet 2013. Depuis, l'école n'a cessé de grandir. Le studio est connu pour offrir une formation incomparable dans une ambiance chaleureuse et conviviale, ainsi que pour ses enseignants hautement qualifiés dans leurs styles de danse respectifs et dédiés à la réussite de leurs élèves. Le studio se compose de six salles de danse équipées de sols spéciaux pour tous les types de danse. Pour visionner nos vidéos ou pour plus d'informations sur notre studio, veuillez visiter notre site Web à <http://www.danseimperium.com>.

Description générale du programme: L'objectif principal de la Concentration de Danse offerte au Studio de danse Imperium est de former les danseurs à devenir polyvalents dans de nombreux styles. La formation sera assurée par des moniteurs diplômés du Studio de danse Imperium: nous souhaitons offrir aux étudiants une expérience enrichissante. Les danseurs se forment tout au long de l'année et interprètent plusieurs numéros dans le cadre du spectacle de fin d'année du Studio de danse Imperium. Ils peuvent également participer à une compétition: cette décision sera prise en cours de saison.

Cours offerts

Au cours de l'année, les étudiants de la Concentration de danse exploreront divers styles de danse et d'autres activités qui seront bénéfiques à leur développement physique et à leur santé globale: ballet, claquettes, contemporain, lyrique, jazz, hip hop (et styles de rue), Théâtre musical / Broadway, conditionnement physique, ateliers de chorégraphie, flexibilité, improvisation, sauts, virages et pirouettes, yoga et plus.

Admissibilité à la concentration de danse: les étudiants qui souhaitent participer au programme de concentration sportive doivent conserver de bonnes notes. Pour plus d'informations, veuillez contacter l'école secondaire John Rennie à sport-etudes@lbpearson.ca ou l'école secondaire des sources à sport-etudes.esds@csmb.qc.ca. Les étudiants ayant peu ou beaucoup d'expérience en danse sont invités à passer une audition pour le programme. Veuillez communiquer avec nous à info@danseimperium.com ou au 514-683-2800 pour obtenir plus d'informations.

Vêtements obligatoires (non inclus dans le coût de la Concentration de Danse):

- Chaussons de ballet, collants rose clair
- Justaucorps (s) / T-shirts pour garçons
- Leggings / shorts
- Chaussures claquettes noires
- Chaussures de course en salle propres, vêtements de sport (leggings, shorts, longs ou courts chemises à manches longues, etc.).

Coût total de la Concentration danse:

- 3 575 \$ taxes incluses
 - o Environ 150 jours de danse
 - o 3 heures par jour au Studio de danse Imperium
 - o Costumes de danse pour le spectacle de fin d'année (un costume par style interprété). Vous pouvez garder ces costumes après le spectacle.

Informations utiles

- Le coût total du programme n'inclut pas le transport en bus de l'école au studio de danse. Ce coût vous sera facturé par l'école (environ 700 \$).
- Les parents doivent venir chercher leurs enfants au Studio de danse Imperium tous les jours entre 16h00 et 17h00.
- Le programme ne sera offert que si un minimum de 10 danseurs sont inscrits.
- Le Studio de danse Imperium est situé au 1430, boulevard Hymus, Dorval (H9P 1J6); le studio est à 12 minutes en voiture de l'école secondaire John Rennie.
- Vous êtes invités à visiter le studio avant de prendre une décision. Veuillez nous contacter pour prendre rendez-vous.

Nous avons hâte de vous rencontrer!

Christine Langston et Véronique Sévigny-Leclerc, Directeurs,

Studio de danse Imperium 1430, boulevard Hymus, Dorval (H9P 1J6)

info@danseimperium.com - (514) 683-2800 - www.danseimperium.com